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 ROMÂNIA 
JUDEŢUL MUREŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BATOŞ 
Web: www.primariabatos.ro ,    E-mail: batos@cjmures.ro 

 

   Batoş 547085, nr. 302, Telefon / Fax 0265 544212  
 

 

 

 Nr. 819 din 19.02. 2020 
 

P R O C E S –V E R B A L 
încheiat azi 19 februarie 2020 

Cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul comunei 
Batoş, domnul Dumitru Cotoi.  

SUNT PREZENŢI: BIRCEA PETRU, CINCA GHEORGHE, DOLHA TEODOR, DUMA PAVEL, 
GLIGA IOAN, ANDONE TEODOR, CIMPEAN VASILE-AUGUSTIN, POGACEAN CONSTANTIN, 
TODEA MARIA, LEPADAT IOAN-ARON, BALOGH VILMOS, BANCIU ELENA si TAMASAN EMIL. 
 PARTICIPĂ: domnul primar Cotoi Dumitru, doamna secretar general Macarie 
Marcela si doamna inspector Lepadat Loredana.  

Domnul presedinte de sedinta Tamasan Emil - Cornel  – buna ziua domnule primar, 
viceprimar, doamna  secretar, doamnelor si domnilor consilieri.  

Avand in vedere ca suntem statutari deschid lucrarile sedintei ordinare. Consiliul 
Local Batos a fost convocat prin Dispozitia primarului nr. 28/12.02.2020 in sedinta ordinara 
pentru data de 19.02.2020 si fiecare consilier local a primit materialele de sedinta. Cei care 
doriti puteti intervene o singura data asupra punctului de pe ordineaa de zi. 

Doamna secretar –toate punctele inscrise pe  ordinea de zi sunt insotite de 
documentele prevazute de Codul administrativ.  

In conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din OUG nr. 57/2019 supun spre 
aprobare procesul-verbal al sedintei ordinare din data de 29.01.2020? 

  Nefiind aduse modificari sau completari  se voteaza in unanimitate cu 13 voturi 
pentru. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – in temeiul art. 135, alin. 7 din OUG nr. 57/2019 propun 
aprobarea  ordinii de zi conform Dispozitiei nr. 28/12.02.2020 :  

1. Proiect de hotarare privind utilizarea in anul 2020 a unei sume din excedentul total 
rezultat la incheierea exercitiului bugetar al anului 2019. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local pe anul 2020. 
3. Cereri. 
4. Diverse. 

si  se voteaza in unanimitate cu 13  voturi pentru.  
Daca imi permiteti inainte de punctul Diverse o va prezint Raportul privind activitatea 
primarului precum si starea economica, sociala si de mediu a Comunei Batos pe anul 
2019. 

Punctul 1. 
1. Proiect de hotarare privind utilizarea in anul 2020 a unei sume din excedentul total 

rezultat la incheierea exercitiului bugetar al anului 2019. 
Doamna inspector Lepadat Loredana-este vorba despre soldul ramas la finele anului 
2019 pentru obiectivul de investitii Modernizare, renovare si dotare Camin Cultural 
Uila iar noi pentru a putea folosi suma asta trebuie aprobata utilizarea ei din 
excedentul bugetar.  
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Domnul  presedinte de sedinta Tamasan Emil-Cornel – avem amendamente? 
Doamna secretar general – conform avizelor depuse nu sunt amendamente.   
 

   Domnul  presedinte de sedinta Tamasan Emil-Conel  - nefiind alte propuneri supun 
la vot proiectul de hotarare in forma prezentata si se voteaza in unanimitate cu  13 voturi 
pentru . 

Se adopta Hotararea nr. 6 din 19.02.2020 privind utilizarea in anul 2020 a 
unei sume din excedentul total rezultat la incheierea exercitiului bugetar al anului 
2019. 

Punctul 2. 
2.Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local pe anul 2020. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – doamna contabil va prezenta mai in detaliu bugetul 
Consiliului Local al Comunei Batos pentru anul 2020. Am incercat impreuna cu 
dansa, cu domnul viceprimar, cu personalul primariei, in urma discutiilor cu unii 
dintre dumneavoastra, sa  acoperim la fiecare capitol, fiecare investitie necesara, 
sumele de care dispunem, ne-am bazat pe ceea ce am semnat, pe contractele  
incheiate cu MDRAP, pe sumele primite de la Finante si Consiliul Judetean Mures 
sau din alte surse. Este un buget mai mare decat cel de anul trecut, cred ca vom 
putea sa ne indeplinim multe dintre propunerile pe care le avem pentru anul 2020 
si sa speram ca vom mai primi pe parcursul anului si alte sume. Am sa o rog pe dna 
Lepadat sa ne prezinte in mare bugetul. 
Doamna inspector Lepadat Loredana – in anul 2020 avem un buget in suma de 
15.053.000 la partea de venituri si 15.281.000 lei la partea de cheltuieli. Asadar 
avem un buget dezechilibrat, diferenta  provenind de la utilizarea excedentului. La 
partea de venituri s-au alocat sumele de 3.514.000, 534.000 ( ajutor incalzire lemne 
beneficiari Lg. 416/2001, tichete de gradinita, indemnizatii persoane cu handicap si 
salarii asistenti personali) si 178.000 lei cheltuieli cu bunuri si servicii la scoala (la 
care se suplimenteaza din buget local cu suma de 86.000 lei)  de catre Administratia 
Finantelor Publice, suma de 186.000 de catre Consiliul Judetean Mures. 
In ceea ce priveste subventiile: 43.000 lei pentru planuri urbanism,  30.000 lei 
ajutor incalzire lemne populatie, 13.000 lei sume ANCPI pentru finantarea lucrarilor 
de inregistrare sistematica si 8.244.000 lei finantare PNDL pentru cele trei proiecte. 
In ceea ce  privesc veniturile proprii acestea sunt cuprinse in suma totala de 
2.014.000 lei care sunt defalcate in Anexa 1 la raport pe fiecare cod de venit. 
Pe partea de cheltuiala pe anul 2020 s-au cuprins salariile tuturor capitolelor la nivel 
de an cu cresterile aplicate  conform legii pentru autoritatile executive, bibliotecar 
si asistenta sociala, muncitori edilitari si indemnizatiile consilierilor. S-a cuprins un 
nou capitol pentru alegeri locale unde s-a cuprins suma de 50.000 lei. Cheltuielile 
materiale, bunurile si serviciile sunt tot in anexa 1 si sunt cuprinse abonamentele 
lunare, contracte de prestari servicii, iluminatul public, posta, internet, obiecte de 
inventor, combustibil, piese de schimb, furniture de birou, cheltuieli cu apa, 
serviciile de paza, salubritate, deplasari, materiale curatenie,  alte materiale cu 
caracter functional,  pietruiri, inregistrare sistematica sunt cuprinse pe titluri si 
articole asa cum sunt prezentate in anexa. Dintre reparatii as aminti reparatia la 
Caminul cultural Goreni unde este prevazuta suma de 150.000 lei, reparatii de 
trotuare 360.000 lei, reparatii teren sintetic Batos 100.000 lei, reparatii poduri 
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100.000 lei, reparatii primarie Batos 50.000 lei. Tot pe partea de functionare s-au 
prins sume pentru sustinerea cultelor, 110.000 lei, asociatii culturale 10.000 lei, 
sume pentru organizarea Sarbatorii Marului 40.000 lei, pentru sport 10.000 lei si 
pentru ajutoare de urgeenta 8.000 lei. Toate aceste cheeltuieeli in valoare de 
5.991.000 lei sunt cuprinse pe partea de functionare care reprezinta 39% din buget, 
investitiile reprezinta 61% din buget. Investitiile propuse a fi realizate in anul 2020 
sunt in suma totala de 9.290.000 lei: calculator primarie 4.000 lei, modernizare, 
renovare si dotare Gradinita Batos 1.133.000 lei, achizitionare scoala Batos 50.000 
lei, reabilitare scoala gimnaziala Batos 50.000 lei, expeertiza tehnica scoala Batos 
3.000 lei, proieect ethnic detectie, semnalizare si avertizare incendiu Scoala Batos 
5.000 lei, lucrari de  executie avertizare incendiu scoala 35.000 lei, amenajare teren 
sintetic scoala Dedrad 30.000 lei, modernizare, renovare si dotare dispensar uman  
Batos 1.867.000 lei, camin Uila 288.000 lei, rezervor acumulare apa potabila 
110.000 lei, PUG 43.000 lei, dotaare cu camera supraveghere video 15.000 lei, 
dotare parcuri cu mese ping-pong 16.000 lei, sistem de canalizare 65.000 lei, 
reabilitare si modernizare strazi in comuna Batos 5.577.000. as avea o nota, 
cofinantarea din bugetul local pentru proiectele de investitii din PNDL si FEADR este 
in suma de 392.000 lei  din care peentru gradinita Dedrad s-a alocat 30.000 lei din 
bugeetul local, pentru dispensarul uman Batos 30.000 lei, pentru reabilitare strazi 
272.000 lei iar pentru caminul Uila 60.000 lei.  
Domnul connsilier Bircea Petru – la rezervorul de apa vreau sa intreb daca se va 
face rezervor nou sau despre ce este vorba? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – este necesara amplasarea unui rezervor in partea 
de sus a localitatii Dedrad, la ora actuala pompele lucreaza in regim de hidrofor. 
Specialistii spun ca trebuie in fiecare localitate. Se face un rezervor nou pentru 100 
mc pentru a putea fi asigurata apa, daca se ia apa, la Dedrad nu mai este dar 
Batosul, Goreniul si Uila au din rezervorul de la Goreni.  Pe viitor va trebui unul si la 
Batos, au fost identificate amplasamentele, comuna este proprietara pe teren. La 
Dedrad se va amplasa in spatele terenului domnului Micu, este drum de acces. 
Domnul consilier Bircea Petru – iarasi o problema, reparatii curente trotuar, 
360.000 lei, la ce se refera, noi acum le-am facut, de cativa ani? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – se vor face 3 km de trotuar, se inlocuiesc dalele 
vechi cu pavaj. 
Domnul consilier Pogacean Constantin – reparatiile de la terenul sintetic Batos, in 
ce constau? Am inteles ca din cand in cand trebuie puse ceva bilute de cauciuc ca sa 
amortizeze, sa nu se distruga asa tare. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – covor nou. Are 10 ani deja. 
Domnul consilier Pogacean Constantin – acoperisul de la caminul din Goreni se va 
face cu tabla acuma? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – nu, tot  cu tigla. Pana acum nu a fost reparat, doar 
s-a inlocuit cate o tigla sparta. Nu am crezut ca va fi asa putregai acolo, lucrarea e 
din 1970, nu s-a intervenit niciodata asupra lui, trebuie schimbat tot. Avem riscul de 
a cadea tavanele.  
Domnul consilier Duma Pavel – eu vreau sa intreb, la terenul sintetic din Batos am 
incasat o cincime din costul reparatiei? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – da, 20.000  lei. 
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Domnul consilier Pogacean Constantin – nu putem cuantifica cata sanatate a 
produs. Cred ca ar trebui corectat, sunt zone unde sta apa. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – covorul nou va costa in jur de 80.000 lei.  
Domnul consilier Tamasan Emil – foarte bine ca au remarcat colegii, nu atat 
amortizarea financiara sau baneasca a terenului conteaza  cat sanatatea pe care a 
produs-o. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – consider ca este cel mai important punct pe 
parcursul unui  an, aprobarea bugetului.  

Domnul  presedinte de sedinta Tamasan Emil - nefiind alte propuneri supun la vot 
proiectul de hotarare cu propunerea facuta  si se voteaza in unanimitate cu 13 voturi 
pentru.                       

Se adopta Hotararea nr. 7 din 19.02.2020 privind aprobarea bugetului local pe anul 
2020 . 

 
Punctul 3. 
3. Cereri.  
1. Cererea nr. 807/19.02.2020 a domnului Lenghel Bela Florin – solicitare teren 
pentru contruire casa de locuit. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – trebuie identificat daca estee teren liber. Ultima 
data cred ca domnul Hunyadi a primit acolo.  
2. Cererea nr. 792 din 18.02.2020 a doamnei Gyorgy Deak Eva-Viorica – solicitare 
sprijin material lemnos rezultat din demolari sau instalator. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – sunt altii mult mai neeecajiti care nu au nici un 
venit, din materialele de la acoperisul caminului din Goreni au rezultat materiale 
pentru foc, o sa ii trimitem de acolo. Nici noi nu ne pricepem la convectoare. 

3. cererea nr. 768/17.02.2020 a domnului Gliga Ioan – solicita pasune. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – pasune disponibila nu avem, dupa cum bine stiti 
procedura de atrubuire este prin licitatie, nu exista un drept de preemptiune. Vom 
face verificari si daca nu mai are efectivul de animale  se va scoate la licitatie. Nu 
merge ca suntem prieteni. Cand s-a facut atribuirea fiecare a primit in functie de 
efectivul de animale. Anul trecut s-au incheiat contracte noi, de atunci nu s-a facut 
nici o  modificare. 
Domnul consilier Gliga Ioan – el nu si-a majorat efectivul de animale fata de 
pasunea pe care a primit-o. El crede ca ii revine ca vecin. La aceasta ora sunt 
proiecte pe achizitie de animale si exploatatii noi care sigur vor veni si vor cere 
pasune.  
Domnul consilier Tamasan Emil – la fiecare inceput de primavara se solicita pasune. 

4. cererea nr. 757/17.02.2020 a domnului Fodor Constantin – solicita ajutor de 
urgenta. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – ieri a fost la mine sotia domnului, am cerut 
compartimentului asistenta sociala intocmirea unei anchete sociale si daca se 
incadreaza sa isi depuna actele pentru ajutor social. 
Doamna secretar – este familie beneficiara de ajutor social.  
Domnul consilier Pogacean Constantin – intradevar, pana acum el era cel care 
aducea bani in casa. 
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Domnul consilier Duma Pavel – eu il stiu,l-am criticat pentru multe lucruri, dar acum 
omul este bolnav, umbla in bote. 
Doamna consilier Banciu Elena – atunci ii dam si la Milu. 
Domnul consilier Tamasan Emil – am inteles ca se fac diligentele la nivel de primarie 
pentru constatarea situatiei de fapt si o sa se ia masurile care se impun. 

5. SC RCS&RDS – solicita inchirierea/concesiunea unei suprafete de 4 mp teren langa 
camin cultural Goreni pentru montarea unui shelter tehnic. 
Domnul consilier Tamasan Emil – vor inafara caminului pentru amplasarea unui 
spatiu tehnic. 
Domnul consilier Pogacean Constantin – isi vor pune contor separat la curent? 
Domnul consilier Cimpean Vasile Augustin – dar actualul spatiu din camin unde este 
aparatura? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – este al Telekom. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – am fost cu reprezentantul societatii la Goreni, le-
am aratat spatiul existent in camin unde are  Telekomul aparatura, dar au spus ca 
nu vor sa fie impreuna, vor sa aiba incaperea lor, au nevoie de o suprafata de 4 mp, 
betonat pe care vor amplasa o incapere, lipita de caminul cultural, doamna 
secretara sa ne spuna cum vor putea obtine acest teren. 
Doamna secretar – prin licitatie sau concesiune. Va trebui identificare, o ridicare 
topo si sa fie in domeniul privat. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – consider ca ar trebui sa le dam, stim cu totii ca am 
trecut de la GligaTV la RCS&RDS 
Domnul consilier Bircea Petru – daca se face alta bucatarie la camin sa le dam 
bucataria veche. 
Domnul consilier Pogacean Constantin – sa nu lezeze aspectul caminului. 
Domnul consilier Duma Pavel – cu toate bunele intentii, ei ne cere acolo ceva noua 
ca noua o sa ne fie bine, oare o sa ne fie noua bine sau o sa isi faca ei afacerea? Ca 
sa ne intelegem, sa nu punem problema foarte meschin, hai sa le dam sa ne fie 
noua bine, nu frate, noi daca le dam trebuie sa ne luam toata suma care trebuie, 
vor sa se lege la curent la camin, dar sa isi faca bransament si sa dea 60.000 pentru 
un cablu pana la cuscubeta lor. Sunt o societate comerciala, au nevoie de un spatiu, 
nu sunt impotriva, eu sunt abonat din 2005, doar ca de aici si pana la relatia dintre 
noi cu ei e ceva. 
Domnul consilier Pogacean Constantin – apropo de conventie, noi putem sa 
stabilim  sa plateasca si din consumul caminului, ii stabilim noi pretul. 
Domnul primar Cotoi Dumitru –ne deplasam la fata locului sa vedem sa nu fie o 
ghireta in fata caminului, sa le stabilim amplasamentul, cu curentul vom vedea, 
poate se branseaza. 
Domnul consilier Duma Pavel – e monopol, noi nu avem voie sa vindem curent. 

6. cererea nr. 490/31.01.2020 a Parohiei Reformate Goreni – sprijin financiar 
amenajare capela. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – este vorba despre parintele Ratoni, mie imi pare 
bine ca in sfarsit dupa multe discutii pe care le-au avut in cadrul parohiei parintele a 
cedat.  
Doamna consilier Banciu Elena – as pune o intrebare, scoala veche din Goreni a cui 
este? 
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Domnul consilier Tamasan Emil – se va acorda sprijin in limita posibilitatilor. 
 
Punctul 4. 
4. Raportul privind activitatea primarului precum si starea economica, sociala si 
de mediu a Comunei Batos pe anul 2019. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – am crezut ca doamna prefect va participa la 
sedinta dar este o videoconferinta de la ora 14 si nu va putea veni.  
Desi ati primit toti acest raport sper sa nu va plictisesc dandu-i citire. 
Domnul presedinte de sedinta Tamasan Emil – ii multumim domnului primar, este 
o analiza succinta a activitatii. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – fiecare zi este incarcata, ne confruntam cu diferite 
probleme, pe unele le facem din mers, trebuie asigurata curatenia chiar si in zonele 
unde nu este atributia noastra. Pentru cetateni facem si unele lucruri care nu sunt 
mentionate aici dar sunt si lucruri pe care nu reusim sa le facem. O sa vina unii si o 
sa spuna ca eu si impreuna cu unii nu am facut nimic, ca am fost si noi acolo patru 
ani, dar cu realizari si documente se poate dovedi.  Sper sa ne intalnim in 
continuare . 

 
Punctul 5.  
5.Diverse. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – la o sedinta trecuta va spuneam ca vine cineva de 
la Aquainvest sa discutam pe tema retelei de canalizare si a statiei de epurare. A 
fost comisia in teren, formata din reprezentanti Aquserv, Aquainvest, consultanta, 
proiectare. O prima conditie a Banccii Mondiale e sa inceapa cu comunitatile cu 
2000 de locuitori/sat. Pentru Goreni si Dedrad este putin mai usor, acolo este emisa 
o autorizatie de construire pentru „Proiectare si construire punct de lansare rachete 
antigrindina”, datorita acestuia s-a redus distanta si se poate considera o singura 
comunitate; ne mai ajuta si parcelarea de la Goreni, cuprinsa in lucrarea PUG. 
La Batos populatia este si mai mica dar si aici exista varianta transformarii unui 
mare consumator de apa in nr. persoane. Am solicitat autorizatii de la marii 
consumatori ca sa le putem comunica proiectantilor . 
Avem o solicitare din partea Aquaserv prin care ne solicita sa predam reteaua de 
apa, la predare trebuie sa aiba verificare metrologica. Si eu sunt nemultumit de apa 
necorespunzatoare si de calitatea apei. O sa particip la o sedinta Aquaserv si voi 
putea afla mai multe. 
V-am prezentat in raport buna colaborare cu institutiile , cu Aquaservul exista insa 
mai apar probleme cu calitatea apei.  
Pe toate caile exista sprijin pentru agricultura, nu vad din partea agricultorilor o mai 
buna comportare, sunt foarte indignat de cat  noroi este pe drum. Mai demult pe 
vreamea asta cu tractoare U650 nu aveai ce face pe hotar, acum vin din camp si 
direct asa ies pe asfalt, fara sa se opreasca si sa isi curete rotile. Sambata noaptea 
am curatat cu baietii drumul judetean ca unul a mers de a arat drumul din livada si 
a iesit cu rotile pline. 
Vom discuta despre asistenta sociala, ajutoare de inmormantare, ajutoare de 
urgenta, in decembrie am avut o cerere referitoare la decesul lui Silviu Bogdan, eu 
personal si multi ceetateni din comuna au contribuit cu bani pentru acest necaz. A 
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fost zilele trecute sora lui, astazi mi-a trimis poze cu facturile iar cheltuiala se ridica   
la suma de 15.000 lei. Nu stiu de unde am putea noi aloca acea suma, primaria nu 
este de binefacere, as vrea sa luam si o hotarare, nu neaparat sa fie scrisa ca ar fi 
penibila, dar cine mai face masa la camin sa nu mai beneficieze de nici un ajutor. 
Vreau cu ceva sa ajutam dar sa nu exageram. Tot mai multi dintre ai nostri din 
comuna sunt plecati in strainatate, necazul se poate intampla la oricine, nu ne 
putem asuma sa platim repatrieri. La scoala copiii sunt o problema. I s-au facut 
dosare pentru a solicita pensie de urmas, sunt 3 copii minori, fiecare va primi 704 
lei/luna. Cat timp vor merge la scoala vor primi pensia.     
Domnul consilier Pogacean Constantin – ei au platit toate cheltuielile, nu ii putem 
condamna ca au facut o masa,a fost multa lume la inmormantare, nu au fost 
chemati de pe strada, trebuia sa faca o masa, nu trebuie sa suportam noi toate 
cheltuielile, sunt cazuri foarte rare sa moara in Germania sau altundeva, doamne 
fereste, stiu ca sunt cheltuieli deosebite, trebuie sa ii ajutam, sa ne gandim bine, sa 
nu ne infierbantam,  sa ajutam cu o suma. Cu masa e un obicei, a fost un om tanaar, 
au vrut fratii sa il ajute. Cheltuielile au fost mari pentru ca decesul a fost in 
strainatate. Fratii stau bine financiar si i-au ajutat. A fost un caz exceptional pentru 
ca a murit in strainatate si a trebuit adus in tara. Sunt foarte costisitoare 
repatrierile. 
Domnul consilier Balogh Vilmos – apropo de inmormantari, cand a murit Moldovan 
Vasile s-au dus la domnul primar, au ceerut ajutor si s-a cumparat un sicriu. Copiii 
au facut o masa, atata bautura a fost ca s-au apucat de  cantat. Pentru asta sa dam 
noi ajutor? Daca se cere ajutorul si se da ca e necajit sa fie fara masa la camin. Daca 
sunt bani pentru masa la camin atunci ma iertati. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – va propun sa discutam, acum v-am adus la 
cunostinta dar la urmatoarea sedinta vom avea cerere, e gingasa treaba.  
Domnul consilier Duma Pavel – eu stiu o treaba, in momentul in care ii dai ceva 
cuiva nu il conditionezi ce sa faca cu banii. El cere banii pentru un necaz, pentru o 
problema, noi daca aprobam si acceptam sa ii dam o suma de bani nu trebuie sa ne 
mai ducem la el sa ii spunem ca de banii aia cumperi nu stiu ce. Pentru cei care sunt 
angajati se primeste o suma care este echivalenta cu salariul mediu brut pe 
economie ( 5426 lei). 
Domnul consilier Tamasan Emil – la nivel de consiliu local in situatii extreme am 
putea merge cu un ajutor pana la concurenta costului unui sicriu. 
Doamna consilier Banciu Elena – precizati va rog ce inseamna „cazuri extreme”. 
Inseamna un asistat social care nu are alte venituri, unul care nu are familie, un om 
singur care e vai de capul lui.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – am avut unul in Dedrad, in 24 ianuarie a fost 
inmormantat, unul a nimaniu, a fost gasit mort pe pasune. Am cautat sa luam un 
sicriu la o suma modica dar in urma alocarii sumei respective de catre Casa de 
pensii firma de pompe funebre nu mai aduce sicriu de 500 lei.  
Domnul consilier Duma Pavel – asta intotdeauna va fi modul de gospodarire a 
fiecaruia. 
Domnul consilier Cimpean Vasile – Augustin – trebuie sa stabilim aceste lucruri 
pentru ca daca raman la nivel de discutii nu rezolvam nimic.  
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Domnul primar Cotoi Dumitru – vreau sa va anunt ca luni, 24.02 ar fi trebuit sa aiba 
loc deschiderea ofertelor la licitatia pentru drumuri insa s-a amanat pana joi pentru 
ca sunt foarte multe solicitari de clarificari. In data de 27.02 la ora 15 se deschid 
ofertele care sunt depuse online. Tot legat de drumuri, stiu ca este o problema, mai 
ales ca se iese cu tractoarele pline de mizerie pe drumuri, nicicum nu e bine ca 
trebuie impacati toti. Pana la momentul asfaltarii va trebui sa facem o pietruire. A 
fost o iarna mai aparte, cu ploi,  drumurile s-au stricat. Va trebui sa completam cu 
piatra, am fi vrut saptamana aceasta dar inca nu au pornit balastierele.  
Domnul consilier Pogacean Constantin – e prea devreme domnu primar. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – la caminul Goreni am pornit-o si nu o lasam 
nefacuta, se inlocuiesc toate elementele problema, mai mult, in spate se face o 
bucatarie cu acces direct din camin.  
La Dedrad a reinceput lucrarea de decolmatare a Lutului, noi am cumparat tuburi 
de 600, se vor pune clapete ca atunci cand vine apa mare sa nu permita iesirea pe 
santuri, oamenii au fost anuntati. Pntru a putea lucra utilajul am solicitat sa fie 
scoase salciile. Lucrarea de decolmatare e facuta de Apele Romane si trebuie sa 
ajunga pana la Breaza. Trebuie sa trecem pe la oameni sa ii instiintam sa isi curete 
santurile si podurile, deoarece sunt foarte multe infundate.   
Scoala veche de la Goreni a fost retrocedata,mie nu imi convine ca nici macar nu isi 
cosesc iarba din zona, este in centrul satului, in cativa ani daca nu se intretine va 
cadea. La ce ciuperca este in ea o sa cada. Nu stiu daca va amintiti, in anii cand se 
faceau ore acolo puneam in fiecare an usi noi. I-am propus parintelui Ratoni sa o 
vanda. O luam noi numai sa nu mai fie acolo. Pe partea cealalta a venit cineva din 
Brasov si a investit, arata foarte frumos iar dincoace e dezaastru. O sa le trimitem in 
scris doamna secretar sa amenajeze pe parcursul anului. Toata lumea trebuie sa 
intretina.  
Domnul consilier Tamasan Emil – eu as propune sa ii atentionati in scris si pe Posta 
Romana sau cine detine cladirea din centrul Batosului si Politia Romana, inclusiv 
proprietarul scolii vechi de la Goreni sa isi intretina spatiile. 
O statistica, ca urma a nerespectarii Regulamentului sedintelor Consiliului local, in 
sensul ca fiecare intervine cand considera, desi v-am atentionat sa interveniti doar 
o singura data la un punct de pe ordinea de zi, va spun ca un grup de  3 colegi  
dintre noi au 24 de interventii, unele la locul lor unele nelalocul lor,  fata de 10 
interventii cate au avut ceilalti 10 consilieri.  
1. Domnul consilier Duma Pavel – am o nelamurire, nu stiu cine a facut statistica, 

ce firma, cine a platit sondajul. Am si eu nedumeririle mele. La loc de cinste, 
31.12, am avut notata canalizarea, am inteles despre ce e vorba, asta e 
problema, nu avem ce sa facem. Pentru pietruit parerea mea e ca ar trebui sa il 
lasam, aruncam pur si simplu banii in gropi, nu stiu daca are eficienta si 
eficacitate astazi la ce conditii de vreme sunt in zona. In legatura cu preluarea 
apei de Aquaserv, noi ce beneficii avem sau ce castigam noi, pana una alta noi 
ne gospodarim, adunam banii pe apa, le platim apa, daca ne incurca tare, sigur, 
sa o dam daca nu o putem gestiona, dar altfel nu, sa ne puna in vdere ca nu 
merge bine contorul, ca nu e legat bine robinetul, si asa mai departe, astea fac 
parte tot dintr-un nivel de trai facuta asa din sictireala, facuta de unele societati 
care detin monopol pe piata. Am o nelamurire daca ma poate lamuri doamna 
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Lepadat, domnul primar in raport, banuiesc ca de la dumneavoastra a luat cifrele 
contabile... 
Doamna inspector Lepadat Loredana – ma pregateam de acest raspuns. 
Domnul consilier Duma Pavel – dar inca nu am intrebat, dar va rog raspundeti. 
Doamna inspector Lepadat Loredana – in raportul prezentat de domnul primar 
excedentul se refera strict la anul 2019. In raportul privind utilizarea 
excedentului bugetar am mentionat si excedentul anilor precedenti anului 2019. 
Domnul consilier Duma Pavel – dar cand incepe expunerea zice ca bugetul pe 
anul 2019 a fost la venituri de 11.239.000 lei si la cheltuieli de 11.379.000 lei.  
Doamna consilier Banciu Elena – problema caselor, a constructiilor degradate 
intr-un hal avansat, stiti ca este o problema care ar trebui sa ne preocupe intr-un 
mod foarte serios pentru ca in fiecare sat avem si nu numai scoala de care s-a 
amintit. Sunt locuite proprietate particulara, locuite sau nelocuite, care strica 
imaginea satelor. Am auzit la radio ca intr-o localitate din judetul Cluj s-au 
majorat impozitele cu 500%.  
Domnul consilier Duma Pavel – nu ai fost la sedinta de comisie, si la noi este 
treaba asta.  

2. Doamna consilier Banciu Elena - plateste unul, doi ani si constructia tot asa 
ramane. Pentru o sedinta urmatoare am putea pune un punct pe ordinea de zi 
numirea unei comisii pentru inventarierea acestor constructii, sa vedem ale cui 
sunt, cine le foloseste, toate au proprietari la urma urmei, ca sunt scutite de 
impozit gasim o alta varianta. Daca nu sa isi puna un paravan in fata casei sa nu 
mai vada. Sa le facem un inscris, renovare, vanzare pana la rezolvarea 
problemei.  

3. Domnul consilier Dolha Teodor -   agricultura trebuie sa se faca vrand nevrand, la 
fel si drumurile. Daca ar fi modalitati sa se faca drumurile care vin la asfalt, 50-
100 m sa fie asfaltat. Posibilitate de as curata fiecare utilajul. Langa asfalt 
degeaba cureti. 
Domnul primar – putin bun simt trebuie.  
Domnul consilier Duma Pavel – de ce in vremea comunistilor nu era asa ceva pe 
drumuri? 
Domnul consilier Dolha Teodor – pentru ca se aplica legea . 
Domnul consilier Bircea Petru – in anii 70 nu ii dadea voie sa iasa cu caruta daca 
nu avea razuitor.  
Domnul primar – sambataa noaptea impreuna cu domnul vice si muncitorii am 
curatit drumul judetean, ulita Brescului ca un exaltat s-a dus si a arat in livada 
drumul altui proprietar. La copiii lui Todoran le-a arat drumul. A fost si politia. 
Cat a fost Florin la politie a fost o regula, acum nu mai stii cand si cum lucreaza, 
daca ai un necaz nu mai stii la cine sa apelezi.   
La posta am trimis si noi muncitorii de au facut lucrarile necesare, am schimbat 
tigle, dar sunt convins ca ploua inauntru. 
Doamna secretar – imobilul respectiv este solicitat la retrocedare. 
Cu preluarea de la Aquaserv, am uitat sa va spun, ieri am primit adresa de la 
Aquainvest ca se va scumpi apa. Desigur ca e o problema dar cum ati spus mai 
devreme, noi nu avem voie sa vindem nici curent nici apa.  
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Domnul consilier Bircea Petru – daca tot investim pentru rezervorul ala de ce sa 
nu o pastram noi? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – pe parcursul timpului nenumarate interventii o 
sa avem, ne reduc presiunea si oamenii dau vina pe noi pentru ca reteaua este a 
noastra. De cate ori se ia curentul se decupleaza pompele.  
Exista preveedere legala cu taxa pentru aceste constructii dar ce facem, le luam 
casa? O sa aiba un impozit mai mare si pana la urma trebuie sa il executi.   Eu am 
poze cu aceste casa, am fost cu Florin si ulterior au primit adrese. Cine are casa 
astfel asa gospodar e. 
Pentru drumuri trebuie bun simt, de pe ulita Brescului am adunat o caruta de 
pamant. Si eu umblu cu tractorul pe camp dar cand ies de pe tarla curat cu 
livierul.  

 Domnul  presedinte de sedinta Tamasan Emil Cornel  - având în vedere faptul că 
problemele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, declară închise lucrările şedinţei 
Consiliului local Batoş. 
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